
Protokół Nr 63 / 2004
z posiedzenia Komisji Rolnictwa , Budownictwa

i Rozwoju Gospodarczego
z dnia 16 sierpnia 2004

W posiedzeniu udział wzięli:
1/ trzech członków komisji (nieobecni: J. Bejnarowicz, Z. Botwinionek)

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przywitanie zaproszonych gości. 
4. Zagospodarowanie jeziora Dobra.

a/  sprawa zaniedbałych posesji
b/  sprawa hydrantów w Dobrej
c/  sprawa hydroforni i własności działki na której ona stoi
d/  sprawa pola namiotowego i stodoły sztuki w Dobrej

    ( środki pozyskane z Fundacji )
     

5. Sprawy bieżące.

Zaproszeni goście:
1. Bejnarowicz Tadeusz - Zastępca Wójta Urzędu Gminy
2. Klemiato Mirosław    -  Dyrektor ZGK
3. Dańczak Eugeniusz    -  pracownik UG
4. Mackiewicz  Małgorzata - koordynator programów z ramienia UG
5. Spierewka-Spica Mariola – sołtys sołectwa Dobra
6. Rada Sołecka Dobrej

Ad 1-2

Po stwierdzeniu prawomocności obrad jednogłośnie zatwierdzono porządek obrad.

Ad 4 a

Pani sołtys przedstawiła sprawę posesji zaniedbanych i grożących zawaleniem.
Dotyczy to posesji pana Kołnierzaka , pani Samborskiej i pana Strzałkowskiego.
Komisja podtrzymała swój poprzedni wniosek aby sprawę skierować bezzwłocznie do Starostwa
Powiatowego. Posesje winny być uporządkowane , wykoszone a odkryte szamba i studzienkimuszą
być zabezpieczone by nie zagrażały ludzkiemu życiu.
Nadzór budowlany Starostwa , który prowadzi pani Szkudlaret wystąpi , bo ma możliwość
 z nakazami uporządkowania tych posesji ich zabezpieczenia. Nie mnie Komisja sprawdzi
w m-cu listopadzie czy posesje zostaną uporządkowane i zabezpieczone.
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Ad 4 b

Sprawę 2 hydrantów ( prowizorycznych ) wyjaśnił dyrektor ZGK- Klemiato Mirosław.
 -Zostały one wykonane w celu poprawnej jakości wody w Dobrej. 
To jednak nic nie dało bo hydrofornia jest stara , a woda i tak jest zła. Postawione hydranty 
miały poprawić jakość wody , ale tak się nie dzieje. Wice Wójt Tadeusz Bejnarowicz powiedział ,
że racjonalnym rozwiązaniem byłoby przeprowadzenie linii wody z niezależnego ujęcia wody
z Gogolewa.  Byłaby to inwestycja , którą należy podjąć w łączności z Maleńcem , Gogolewkiem
i Dobrą. Pani sołtys stwierdziła , że Wójt Grabowski na spotkanie 02.04.04. powiedział ludziom , 
że miejscowość Dobra będzie miała za miesiąc wodę czystą jak łza i wtedy wykonano te hydranty.
Jednak jakość wody nie uległa poprawie.
Rada Gminy przyjęła w WPI , że najpierw zostanie wykonana oczyszczalnia ścieków w Dębnicy
Kaszubskiej , a dopiero w następnej kolejności zostaną wykonane inwestycje wodno-kanalizacyjne 
pozostałej części Gminy Dębnica Kaszubska. 
Pani sołtys stwierdziła , że płukania przez hydranty wody należy wykonywać 3 razy w miesiącu , 
bo wtedy jakość wody trochę się poprawia. Nie mniej zwróciła się do dyrektora ZGK aby wyniki
badania wody w Dobrej były przesłane do niej. Dyrektor ZGK powiedział , że nie ma przeszkód
aby takie wyniki przesłać do sołtysa i zaznaczył ,że do 30 .09. 04 musi przedstawić koncepcję 
uzdatnienia wody w Dobrej; jest to zalecenie Sanepidu.

Ad 4 c 

Ponieważ Komisja nie wiedziała w dniu 04.08.04 kto jest  właścicielem działki  ,  na której  stoi
hydrofornia o to wyjaśnienie poproszono pana Dańczaka.
Pan  Dańczak  stwierdził  ,że  działka  pod  hydrofornię  jest  własnością  Gminy.  Dyrektor  ZGK
stwierdził ,że do 15.09. 04. hydrofornia zostanie ogrodzona ponieważ do tej pory nie wiedział , 
że ta działka jest własnością Gminy .

4 d   
  
Sprawa pola namiotowego i stodoły sztuki  - fundusze pozyskane z Fundacji Wspomagania Wsi

Zastępca Wójta Bejnarowicz Tadeusz stwierdził , że w czasie pomiędzy 04. 08. 04 a 16.08.04
była pani z Fundacji w celu kontroli tych dwóch programów ( wizyta dotyczyła stopnia realizacji 
i ewentualnym przeznaczeniu tych funduszy na inne zadanie , na które nie był pisany program).
Mimo iż nie było jeszcze protokołu z przeprowadzonej kontroli to Zastępca Wójta powiedział ,
że najprawdopodobniej Gmina będzie musiała zwrócić uzyskane środki na oba programy
w wysokości 9.900 zł. na pole namiotowe i stodołę sztuki . W ten sposób wszelkie tematy 
i kontrowersje dotyczące tych programów są zamknięte. 
Pani z fundacji stwierdziła , że zwrot tych pieniędzy nie będzie dyskwalifikował Sołectwa Dobra
i pozostałych sołectw w pisaniu programów i pozyskaniu środków z tej Fundacji.

Ad 4 

Zagospodarowanie Jeziora Dobra

Pani sołtys prosiła aby pan Dańczak powiedział , które działki są własnością Gminy w Dobrej.
Działki Gminy na terenie wsi Dobra to:

- 168 (miał być plac zabaw koło sklepu)
- 176 (obok pani Kozłowskiej)
- 137 
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- 138
- 186
- 185 ( działka koło dębu )
- 162/6 ( to co miało być pod pole namiotowe i boisko sportowe )

Pani sołtys prosiła aby poprawić drogę z Dobrej do Dobrzca. Dyrektor do tych prac ma dwóch
pracowników po 15.09.04.
Wykonane zostaną także prace wykoszeniowe na zakrętach i skrzyżowaniach w Dobrej.
Pani sołtys prosiła pana Bejnarowicza aby zgłoszenie , że jakaś osoba ma do odpracowania godziny
społeczne było dokonywane przez pracownika Urzędu Gminy na piśmie i przesłane
do sołtysa. Zastępca Wójta powiedział , że jest to stosowna uwaga i tak będzie robione.
Bejnarowicz Tadeusz stwierdził , że decyzją wójta teren przy J. Dobra sprząta pan Łapiński.
Pani sołtys powiedziała , że w m-cu kwietniu zwróciła się do ZGK na piśmie o śmietniki 
nad J. Dobra. Do obecnej chwili śmietników brak , a odpowiedzi również nie otrzymała.

Pan Dańczak stwierdził , ze dostęp do wody J. Dobra jest nieograniczony mimo , iż lustro wody
dzierżawi od Agencji Rolnej nikomu nieznana osoba z okolic Warszawy.
To co się tyczy strefy ochronnej J. Dobra to to , że owa strefa wynosi 100 m. i w dużym stopniu
dotyczy ona zagospodarowania inwestycyjnego. Nie mniej można zrobić tu pole namiotowe 
i wydzielić działki rekreacyjne.
Na zakończenie pani sołtys stwierdziła , że sołectwo Dobra chce zagospodarować działkę 176  
na plac do grillowania i park zabaw dla dzieci. Teren działki należy uporządkować.
Do  sprawy  zagospodarowania  tej  działki  powrócimy  w  m-cu  wrześniu  –  stwierdził  pan
Bejnarowicz.
Ponieważ będzie  opracowany plan  zagospodarowania  J.  Dobra  przez  UG to  w pracach będzie
uczestniczyła Rada Sołecka z Dobrej i Gogolewa. W obecnym budżecie nie ma pieniędzy 
aby uruchomić je na prace przy J. Dobra. W związku z powyższym nie możemy jako Gmina nic 
w bieżącym roku zainwestować – stwierdził Zastępca Wójta.
Pani sołtys prosi Wójta aby umowy dotyczące sołectwa Dobra były przekazywane do wiadomości
Radzie Sołeckiej i aby na terenie wokół jeziora od strony Dobrej było zagospodarowanie spokojne,
a rozbudowa winna nastąpić w stronę Gogolewa.

Ad 5 

W sprawach bieżących Bejnarowicz Tadeusz poinformował , że święto Plonów gminne odbędzie
się 5.09.04 w Podolu Małym. Komisja mając na uwadze dobro i trud naszych rolników proponuje
aby były nagrody dla:

- wyróżnienia dla kombajnistów z naszej gminy
- konkurs wieńca tradycyjnego
- konkurs chleba (także dla gospodyń wiejskich )
- sołectwa w ogólnym spojrzeniu ( ekologia , estetyka , wygląd i najbardziej widoczne

zmiany postępowe)
- sołtysów , działaczy społecznych wykazujących się swoją pracą i zaangażowaniem

Do konkursu sołectw objedzie je komisja i wytypuje sołectwa.

                                                                                                                   Przewodnicząca 
                                                                                                      Komisji Rolnictwa, Budownictwa
                                                                                                             i Rozwoju Gospodarczego

                                                                                                            /-/ Urszula Rączka
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